
  

 

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 10. august 2020 fra kl. 17.30–19.30 – i kantinen på Afd. Holsted 

Tilstede: Bent Andreassen, Martin, Tina Renneberg, Rikke Milan, Maria Falck Jensen, Rikke 

Marcher, Søren Eriksen, Sisse Nordling, Stefan Gents, Palle Taulov, Stine Andersen, Maria 

Bisgaard Sunval, , Nikolaj Næsager 

Fravær: Lisbeth Lysfeldt, Joan Reza 

 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

70 - 17.40-17.45 
Godkendelse af dagsorden  

• Godkendt  

71 - 17.45-18.00 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, nyt 
fra afdelingerne 
(I) 

• Uddeling af værdihæfte til alle elever 
• Ikke noget nyt om bustransport for skoleåret 20/21 – 

indkøbt mundbind til hvis eleverne skal på klasseture med 
bus. Og hvis klasserne skal på tur med bus, så vil der blive 
bestilt busser til transport. 

• Kort status i forhold til åbning efter sommerferien – COVID-
19  - der er lavet en særlig instruks til de tilfælde hvor 

elever eller medarbejdere er smittet, eller har været i 
”orange” lande. 

• Idrætsundervisningen er i indhold tilbage til normalen, og 
eleverne skal klæde om og gå i bad – med sikring af at det 
kan foregå under forsvarlige forhold ellers holddeles i 
omklædningssituationen. 

• Der har været nogle udfordringer med hærværk og ballade i 

Herlufmagle – det er ved at være inddæmmet.   

72 – 18.00-18.20 
Plan for besøgsrunde ved 
forældremøder 

(B) 

• Hvem deltager på hvilke årgange til forældremøderne.  
Ca. tre forældremøder pr. person  

• Se vedhæftet oversigt over datoer på de enkelte afdelinger 

 
Alle møder er fordelt. 
Fordelingen sendes til klasselærere med kontaktoplysninger på 
skolebestyrelsesrepræsentanter. 

 

73 – 18.20-18.50 
Indhold på forældremøderne  
(D) 

• Hvilke informationer vil bestyrelsen give på 
forældremøderne? 

• Hvad er der særligt at være opmærksom på for de enkelte 
trin? 

• Fælles skriv/tanker udarbejdes.   
 

Gennemgang af oplæg til forældremøder: 
Redigeres ifht: 
Det præciseres at skole og SFO vil blive samlet i AULA 

Service PC – slettes 
Tilføjelse med Ugeplaner på Minuddannelse 
AULA – app 
Gør opmærksom på skolens facebookside 

Formål med forældreråd tilføjes 
 
Aktuelt: 
Øget tildeling til skolerne har medført:  

• Lejrskoler 
• Holddelingstimer 



  

• Nye ressourcepersoner: Fraværs – og trivselsvejleder til 
udskolingerne, praktisk undervisningstilbud, 
danskvejleder. 

 
Værdifolderen 
Link til skolebestyrelsens årsberetning. 
 
Vigtigt at man er bevidst om at man repræsenterer 
skolebestyrelsens holdninger. 
Man vælger selv om man vil vise præsentationen eller bruge den 

som baggrund. 
 

74 – 18.50-19.05 
Opdatering af princip  

(B) 

• Tilretning af princip for opfyldelse af undervisningspligten 
ved udøvelse af eliteidræt. 

• Se vedhæftet – markeringer med rødt er tilføjelser  
 
Grundet ændringer ifht. valgfag, som er blevet obligatorisk på 7. 
og 8. årgang – skal der ændres i princippet. 

 
1. dot – sammenskrives med 5. dot – da det er en gentagelse. 
 

Princippet vedtages enstemmigt. 
 

75 – 19.05-19.20 
2025-mål skoleområdet 
(I) 

• Kort gennemgang af 2025 målene for Center for dagtilbud og 
skole  

• 5 mål for skoleområdet 
1) Alle skoler skal levere som minimum på 

landsgennemsnittet korrigeret for landsgennemsnittet 
Skolerne skal sætte specifikke resultatmål på 0., 3., 6. og 
9. 

2) Økonomi – sorte tal på bundlinjen 
3) Trivsel – dels op mellem elever og medarbejdere.  

For eleverne er der fokus på, at skolerne ikke får ringere 
fremmøde, og på elevernes respons i trivselsmålingen. 
For medarbejderne skal vi øge fremmødet og APV skal 
vise øget tilfredshed. 

4) Tidlig indsats – Med fokus på hvordan skolerne får 
andelen af elever i specialafdelingen til at falde og sikre at 
eleverne trives og udvikler sig i almendelen. 

5) Overgange – fokus på hvor mange af de unge, der er i 
gang med en ungdomsuddannelse efter 15 mdr. samt 
sikre at eleverne er bevidst om mulighederne i 
ungdomsuddannelserne. 
 

76 – 19.20-19.25 
Klumme 
(B) 

• Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via 
skriv af klumme. Klummen skrives på skift af forældre i 
bestyrelsen, således alle skrive en klumme pr. år. 

• Hvem skriver denne måneds klumme?  
• Det gør Nikolaj Næsager 
 

77 – 19.25 -19.30 

Eventuelt  

• Fra idrætslærerne er der et ønske om, at der laves et princip 

for badning efter idræt. Skolebestyrelsen ønsker ikke at der 
bliver udarbejdet et princip – da det er en del af fagets 
beskrivelse for folkeskolens undervisning at eleverne klæder 
om og går i bad. Og skolebestyrelsen bakker selvfølgelig op 
omkring at alle elever skal i bad – og det vil blive taget med 



  

som punkt under aktuelt i skolebestyrelsens oplæg til 
forældremøderne. 
 

Punkter til kommende møder  
 

• Budget 19/21 (afslutning) og kort om opstart af budget 
20/21 (Henrik B.) 

• Trivselsresultater for 2020 (det er blev taget grundet COVID 
19) (Ivan) 

• Evt. Høring budget 2021 

• Hvad tager vi med fra nedlukningen, genåbningen og 
fjernundervisningen grundet COVID-19? 

• Klumme 
 
Næste bestyrelsesmøde starter kl. 17.00 
Maria F.J og Stine deltager on and off grundet forældremøde 

Tina Renneberg melder afbud. 

 


